

## Application for Updating Information



I / We being the Owner/Shareholder/Manager of the Company hereby request to update our contact information in SAIF ZONE System for receiving notification & SMS from SAIF ZONE pertaining to our Company's transactions.

Company Name \_\_\_\_\_ Contact Person \_\_\_\_\_  
Telephone (local) \_\_\_\_\_ Telephone (Int) \_\_\_\_\_  
Fax Number \_\_\_\_\_ Mobile (local) \_\_\_\_\_  
Mobile (int) \_\_\_\_\_ Email ID \_\_\_\_\_  
Website \_\_\_\_\_ P O Box \_\_\_\_\_ City \_\_\_\_\_

أنا بصفتي المالك / المساهمين / مدير الشركة أقدم على طلب تحديث بيانات اتصال الشركة في المنطقة الحرة لمطار الشارقة الدولي لتلقي الإخطار والرسائل القصيرة المتعلقة بمعاملات الشركة.

اسم الشركة \_\_\_\_\_ اسم الشخص المخول \_\_\_\_\_  
رقم الهاتف \_\_\_\_\_ رقم الهاتف الدولي \_\_\_\_\_  
رقم الفاكس \_\_\_\_\_ رقم الجوال \_\_\_\_\_  
رقم الجوال الدولي \_\_\_\_\_ البريد الإلكتروني \_\_\_\_\_  
الموقع الإلكتروني \_\_\_\_\_ صندوق البريد \_\_\_\_\_ المدينة \_\_\_\_\_

You may submit this by hand to Leasing, Licensing & Legal Affairs or fax number: 06-5572577 or email to: L\_Linfo@saif-zone.com

يمكنكم إرسال هذه الاستمارة بشكل مباشر إلى قسم التأجير والترخيص والشؤون القانونية أو إرسالها بالفاكس: 06-5572577 أو البريد الإلكتروني L\_Linfo@saif-zone.com

I/We the undersigned being Owner / Shareholders / Authorized signatory of the company hereby declare and certify that the above details are true & correct. We shall be legally liable in the event of any discrepancy in this document.

نقر ونتعهد نحن الموقعين أدناه وبصفتنا ملاك/شركاء/وكلاء مفوضين عن الشركة، ونؤكد على صحة وسلامة كافة البيانات والمعلومات المقدمة منا للهيئة وبتحملنا المسؤولية القانونية التامة عن أية أخطاء ترد فيها.

**Authorized Signatory & Company's Stamp**